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Protokół Nr XI/24 

z Sesji Rady Gminy Lubartów,  

która odbyła się 30 grudnia 2024 r. 

w godzinach: 1102 – 1207 

w Urzędzie Gminy Lubartów (sala nr 8) 

ul. Lubelska 18A 

 

Obecni na sesji: 

 

1. Małgorzata Bartkowicz 

2. Anna Dobrzyńska 

3. Mariusz Goluch 

4. Renata Kapusta 

5. Sylwia Oleszek 

6. Teresa Psuj 

7. Sławomir Sugier 

8. Ireneusz Szczuchniak 

9. Lidia Świniarska 

10. Róża Wojtkowiak-Grodek 

11. Aleksander Woliński 

12. Łukasz Żmuda 

Nieobecni: 

1. Ireneusz Pożak 

2. Artur Szysiak 

3. Joanna Świniarska 

Zaproszeni goście:  

Wójt Gminy Lubartów – Pan Jarosław Budka; 

Zastępca Wójta Gminy Lubartów – Pan Krzysztof Dudziński;  

Sekretarz Gminy Lubartów – Pani Justyna Rycuniak; 

Skarbnik Gminy Lubartów – Pani Anna Jankowska; 

Kierownik Referatu Gospodarowania Nieruchomościami – Pan Jarosław 

Dobrzyński 

 

Listy obecności w załączeniu. 

PUNKT 1. 

Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram XI Sesję Rady 

Gminy Lubartów w dniu 30 grudnia 2024 r. o godz. 11:00. Informuję Państwa,  

że sesja jest transmitowana, a administratorem danych jest Gmina Lubartów. Pełna 
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treść klauzuli informacyjnej została wywieszona na tablicy ogłoszeń przed salą 

konferencyjną, a także na stronie internetowej Gminy Lubartów. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch powitał zaproszonych i przybyłych 

gości. 

PUNKT 2. 

Stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na podstawie listy obecności 

stwierdzam, że na sali obrad znajduje się 12. Radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

PUNKT 3. 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – W punkcie 3. mamy 

Zatwierdzenie porządku obrad. Otrzymaliście Państwo zawiadomienia  

z proponowanym porządkiem obrad, do którego wprowadziłem autopoprawką cztery 

projekty uchwał:  

1) w Punkcie 11. Porządku obrad znajdzie się: Rozpatrzenie projektu i podjęcie 

uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Annoborze oraz 

utworzenia Szkoły Filialnej w Annoborze. 

2) w Punkcie 12. Porządku obrad znajdzie się: Rozpatrzenie projektu i podjęcie 

uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Ziemi 

Lubartowskiej w Łucce poprzez utworzenie podporządkowanej jej 

organizacyjnie Szkoły Filialnej w Annoborze. 

3) w Punkcie 13. Porządku obrad znajdzie się: Rozpatrzenie projektu i podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

4) w Punkcie 14. Porządku obrad znajdzie się: Rozpatrzenie projektu i podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024.       

Zmieniony przeze mnie porządek obrad wyświetla się na tabletach. Czy ktoś  

z Państwa ma uwagi do porządku obrad? Nie widzę. Przejdziemy do zatwierdzenia 

porządku obrad przez głosowanie za pomocą urządzeń do głosowania przy 

jednoczesnym podniesieniu ręki. 

Kto z Państwa Radnych jest za zatwierdzeniem zmienionego przeze mnie 

porządku obrad, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 12 Radnych 

 za – 12 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. W głosowaniu 

udział wzięło 12. Radnych, wszyscy są za. Stwierdzam, że porządek obrad 

dzisiejszej sesji został zatwierdzony.  

PUNKT 4. 

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Gminy Lubartów. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Protokół z X Sesji Rady 

Gminy Lubartów jest dostępny w Biurze Obsługi Rady oraz wyłożony dzisiaj do 

wglądu na sali obrad. Czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do protokołu z X Sesji 

Rady Gminy Lubartów? Nie widzę, wobec tego przechodzimy do przyjęcia protokołu. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Protokołu z X Sesji Rady Gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 12. Radnych 

 za – 12 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. W głosowaniu 

udział wzięło 12. Radnych, wszyscy byli za. Stwierdzam, że protokół z X Sesji Rady 

Gminy Lubartów został przyjęty 12 głosami za.  

PUNKT 5. 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Pana Wójta  

o przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Panie Przewodniczący, Szanowni 

Radni, jak zapewne wszyscy zdajecie sobie sprawę, od poprzedniej sesji minęło 

zaledwie 2 tygodnie, a właściwie 7 dni roboczych i nie ma wiele do omówienia. Może 

przypomnę tylko, że przekazano plac budowy PRD Lubartów do wykonania drogi 

gminnej nr 1013370 w Skrobowie-Kolonii. Zakres robót budowalnych obejmuje 

budowę nowej jezdni z jednostronną ścieżką pieszo-rowerową, poboczem i zjazdami. 

I trwa realizacja budowy dróg gminnych w Skrobowie i w Skrobowie-Kolonii – tutaj 

częściowo została już położona nawierzchnia asfaltowa, działa również oświetlenie 

przy przebudowywanych odcinkach dróg. Jeszcze tylko chciałbym dodać, ze od  

17 grudnia br. przyjmujemy wnioski w sprawie zmian do planu ogólnego, w związku  

z podjętą przez Radę Gminy uchwałą o przystąpieniu do tego planu ogólnego. 

Dziękuję.            

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo. 

Przechodzimy do Punktu 6.  
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PUNKT 6. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu przez rolników i ich domowników 

produktami rolnymi lub spożywczymi oraz regulaminu tego handlu w piątki  

i soboty. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Projekt uchwały przedstawi 

Pan Wójt, proszę o zabranie głosu. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Panie Przewodniczący, Szanowna 

Rado, zmiana uchwały z 2022 r. jest konsekwencją wniosku, jaki złożyła do Rady 

Gminy Radna z miejscowości Lisów – Pani Radna Joanna Świniarska, w imieniu 

mieszkańców Lisowa. Argumentuje to w ten sposób, że targowisko, które zostało 

wyznaczone, zgodnie z ustawą z dnia 29 października 2021 r., w Lisowie, nie spełniło 

swojej funkcji, nikt nigdy tam nie handlował płodami rolnymi, natomiast w opinii 

mieszkańców i Pani Radnej, miejsce, które jest obecnie przeznaczone na handel, 

byłoby miejscem, które mogłoby być wykorzystane do rekreacji dla mieszkańców  

i dla dzieci z miejscowości Lisów. W załączniku do uchwały otrzymaliście Państwo 

mapkę z lokalizacją nowego miejsca targowego. Czy to miejsce będzie spełniało 

swoje zadanie – trudno powiedzieć, natomiast z godnie z ustawą, takie miejsce 

powinno być przez Gminę wyznaczone. Dziękuję.           

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo. Otwieram 

dyskusję. Czy ktoś ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, 

zamykam dyskusję. Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie 

opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetu i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały omawianej przed 

chwilą.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu przez rolników i ich 

domowników produktami rolnymi lub spożywczymi oraz regulaminu tego 

handlu w piątki i soboty, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 12. Radnych 

 za – 12 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo.  

W głosowaniu udział wzięło 12. Radnych, wszyscy są za.   
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Stwierdzam, że uchwała została podjęta 12. głosami. 

Uchwała Nr XI/52/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 30 grudnia 2024 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie wyznaczenia miejsc do prowadzenia handlu przez rolników i ich 

domowników produktami rolnymi lub spożywczymi oraz regulaminu tego handlu  

w piątki i soboty wraz z raportem z głosowania w załączeniu do protokołu.  

PUNKT 7. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnej umowy lokali użytkowych położonych w budynku Gminy 

Lubartów  przy ulicy Lubelskiej 18A w Lubartowie z dotychczasowym najemcą.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Projekt uchwały omówi nam 

Kierownik Referatu Gospodarowania Nieruchomościami Pan Jarosław Dobrzyński. 

Kierownik Referatu Gospodarowania Nieruchomościami Pan Jarosław 

Dobrzyński – Szanowni Państwo, projekt uchwały dotyczy kolejnej umowy najmu  

z dotychczasowym najemcą – Gminną Biblioteka Publiczną w Lubartowie. Umowa 

dotyczy trzech lokali – lokalu nr 30, w którym znajduje się gabinet Pani Dyrektor, 

gabinet nr 34, w którym jest księgowość oraz pomieszczenie nr 50. Uchwała jest 

podyktowana tym, że umowa najmu kończy się z końcem tego roku oraz, żeby 

zawrzeć kolejna umowę, potrzebna jest zgoda Rady Gminy. Dziękuję.         

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo. Otwieram 

dyskusję. Czy ktoś ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, 

zamykam dyskusję. Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie 

opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetu i Rozwoju również pozytywnie zaopiniowała ten projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie kolejnej umowy lokali użytkowych położonych w budynku Gminy 

Lubartów  przy ulicy Lubelskiej 18A w Lubartowie z dotychczasowym najemcą, 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 12. Radnych 

 za – 12 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. W głosowaniu 

udział wzięło 12. Radnych i wszyscy byli za. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

12. głosami. 
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Uchwała Nr XI/53/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy lokali użytkowych położonych  

w budynku Gminy Lubartów  przy ulicy Lubelskiej 18A w Lubartowie  

z dotychczasowym najemcą wraz z raportem z głosowania w załączeniu do 

protokołu.  

PUNKT 8.  

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025-2028.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Projekt tej uchwały omówi 

nam Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubartowie Pani Jolanta 

Gryzio. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubartowie Pani Jolanta 

Gryzio omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2025-2028 zgodnie z załącznikiem do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych  

o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Pani Renata Kapusta – 

Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu dzisiejszym 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025-2028, proszę o podniesienie ręki 

i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 12. Radnych 

 za – 12 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. W głosowaniu 

udział wzięło 12. Radnych i wszyscy byli za. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

12. głosami za. 
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Uchwała Nr XI/54/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2025-2028 wraz z raportem 

z głosowania w załączeniu do protokołu.  

PUNKT 9. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego 

programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających 

Przemocy Domowej na lata 2025-2028. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Tutaj również poprosimy 

Panią Kierownik Jolantę Gryzio. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubartowie Pani Jolanta 

Gryzio omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy 

Domowej na lata 2025-2028 zgodnie z załącznikiem do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych  

o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Pani Renata Kapusta – 

Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu dzisiejszym 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia 

Gminnego programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej na lata 2025-2028, proszę o podniesienie ręki 

i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 12. Radnych 

 za – 12 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. W głosowaniu 

udział wzięło 12. Radnych i wszyscy byli za. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

12. głosami za. 

Uchwała Nr XI/55/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie w 

sprawie uchwalenia Gminnego programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej i 
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Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej na lata 2025-2028 wraz z raportem 

z głosowania w załączeniu do protokołu.  

PUNKT 10. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Tutaj również poprosimy 

Panią Kierownik Jolantę Gryzio. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubartowie Pani Jolanta 

Gryzio odczytała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2024-2026 zgodnie z załącznikiem do protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma pytań, zamykam dyskusję. Proszę 

Przewodniczącą Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych o przedstawienie 

opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Pani Renata Kapusta – 

Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu dzisiejszym 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.    

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026, proszę o 

podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 12. Radnych 

 za – 12 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. W głosowaniu 

udział wzięło 12. Radnych i wszyscy byli za. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

12. głosami za. 

Uchwała Nr XI/56/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2024-2026 wraz  

z raportem z głosowania w załączeniu do protokołu.  

 

 



9 
 

PUNKT 11. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 

Podstawowej w Annoborze oraz utworzenia Szkoły Filialnej w Annoborze. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę o przedstawienie 

projektu uchwały Panią Dyrektor SZASz, Panią Anitę Kusio. 

Dyrektor SZASz Pani Anita Kusio przedstawiła projekt uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Annoborze oraz utworzenia Szkoły Filialnej w 

Annoborze zgodnie z załącznikiem do protkołu.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych  

o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Pani Renata Kapusta – 

Na posiedzeniu, Komisja Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji Szkoły Podstawowej w Annoborze oraz utworzenia Szkoły Filialnej  

w Annoborze, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 12. Radnych 

 za – 8 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 4 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. W głosowaniu 

udział wzięło 12. Radnych, 8 głosów za, 4 wstrzymujące się. Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 8. głosami za.  

Uchwała Nr XI/57/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 

zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Annoborze oraz utworzenia Szkoły Filialnej 

w Annoborze wraz z raportem z głosowania w załączeniu do protokołu.  

PUNKT 12. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zamiaru przekształcenia 

Szkoły Podstawowej im. Ziemi Lubartowskiej w Łucce poprzez utworzenie 

podporządkowanej jej organizacyjnie Szkoły Filialnej w Annoborze. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę również  

o przedstawienie projektu uchwały Panią Dyrektor SZASz, Panią Anitę Kusio. 
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Dyrektor SZASz Pani Anita Kusio odczytała projekt uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Ziemi Lubartowskiej w Łucce poprzez 

utworzenie podporządkowanej jej organizacyjnie Szkoły Filialnej w Annoborze  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma pytań, zamykam dyskusję. Proszę 

Przewodniczącą Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych  

o przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Pani Renata Kapusta – 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zamiaru 

przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Ziemi Lubartowskiej w Łucce poprzez 

utworzenie podporządkowanej jej organizacyjnie Szkoły Filialnej w Annoborze, 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 12. Radnych 

 za – 8 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 4 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. W głosowaniu 

udział wzięło 12. Radnych, 8. Radnych jest za, 4 wstrzymało się od głosu. 

Stwierdzam, że uchwała została podjęta 8. głosami za.  

Uchwała Nr XI/58/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 

zamiaru przekształcenia Szkoły Podstawowej im. Ziemi Lubartowskiej w Łucce 

poprzez utworzenie podporządkowanej jej organizacyjnie Szkoły Filialnej  

w Annoborze wraz z raportem z głosowania w załączeniu do protokołu.  

PUNKT 13. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej. 

PUNKT 14. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024. 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska omówiła projekt w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej oraz projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na rok 2024 zgodnie z załącznikiem do protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Skarbnik. 

Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Jeśli nie ma pytań, zamykam dyskusję. Proszę 
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Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do obu projektów 

uchwał. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Oba 

projekty uchwał omawiane były na dzisiejszej Komisji i oba zostały pozytywnie 

zaopiniowane. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

 

W głosowaniu udział wzięło 12. Radnych 

 za – 12 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – W głosowaniu udział wzięło 

12. Radnych, wszyscy są za. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 12. głosami 

za. Przechodzimy do zaopiniowania zmian w budżecie Gminy Lubartów w bieżącym 

roku. 

Uchwała Nr XI/59/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej wraz z raportem z głosowania w załączeniu 

do protokołu. 

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024., proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 12. Radnych 

 za – 12 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – W głosowaniu udział wzięło 

12. Radnych, wszyscy są za. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 12. głosami 

za. Przechodzimy do Punktu 15. 

Uchwała Nr XI/60/24 Rady Gminy Lubartów z dnia 30 grudnia 2024 r. w sprawie 

zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 wraz z raportem z głosowania w załączeniu 

do protokołu. 
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PUNKT 15. 

Informacja Wójta Gminy Lubartów oraz Przewodniczącego Rady Gminy 

Lubartów o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Drodzy Państwo, analiza 

oświadczeń majątkowych Radnych Gminy Lubartów poprzedniej kadencji złożonych 

na rok 2023 oraz na dwa miesiące przed upływem kadencji, a także oświadczeń 

Radnych Gminy Lubartów obecnej kadencji, złożonych na 30 dni od dnia złożenia 

ślubowania, wykazała, że jedna osoba nie złożyła oświadczenia majątkowego  

[w terminie]. Ponadto Urząd Skarbowy nie podjął działań w związku ze stwierdzonymi 

nieprawidłowościami. Dziękuję. Teraz proszę Pana Wójta o przedstawienie 

Informacji. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Szanowni Państwo, jeśli chodzi  

o pracowników Urzędu Gminy Lubartów oraz pracowników jednostek 

organizacyjnych Gminy Lubartów, tutaj analiza oświadczeń majątkowych nie 

wykazała osób, które by nie złożyły oświadczeń majątkowych lub złożyłyby je po 

terminie. Urząd Skarbowy przesłał informację na temat analizy przekazanych 

oświadczeń majątkowych pracowników Urzędu – nie podjęto żadnych działań  

w związku z jakimiś poważnymi nieprawidłowościami. Dziękuję. 

PUNKT 16. 

Informacja Wójta o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz 

udzielonych na nie odpowiedziach. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Teraz proszę Wójta Gminy 

Lubartów o przedstawienie Informacji o złożonych interpelacjach i zapytaniach 

radnych oraz udzielonych na nie odpowiedziach.  

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Szanowni Państwo Radni, od 

ostatniej sesji nie wpłynęły żadne zapytania, ani interpelacje. Dziękuję bardzo.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

kolejnego punktu. 

PUNKT 17. 

Wolne wnioski, oświadczenia i komunikaty. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś z Państwa zgłasza 

wolne wnioski, oświadczenia lub komunikaty? Oddaję Państwu głos.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Lubartów Pan Łukasz Żmuda – Panie 

Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, na początku chciałbym Państwu złożyć 

podziękowania za przegłosowanie uchwały dotyczącej zmiany Szkoły Podstawowej 

w Annoborze na filię Szkoły Podstawowej w Łucce-Kolonii. Wcześniej czy później 

spodziewałem się tego tematu na sesji. Jest to bardzo trudny temat i zapewne nikt  

z Państwa nie chciałby być na moim miejscu. Cieszy mnie też fakt, o którym 

powiedziała Pani Dyrektor SZASz-u, aby nie zamykać na cztery spusty tej placówki 

edukacyjnej, a idziemy tą drogą, żeby dofinansować z projektu ten obiekt na ponad 

320 000 zł. Prawdopodobieństwo jest bardzo duże i można za te pieniądze wykonać 

remont podłóg, wymienić drzwi lub inną infrastrukturę budowalną. Dziękuję. 
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Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Pan Rady Sugier, bardzo 

proszę. 

Radny Pan Sławomir Sugier – Chciałbym Państwu bardzo podziękować za 

współpracę w Radzie. Mam nadzieję, że się dotarliśmy i będziemy bardziej 

jednogłośnie podejmowali decyzje. Chciałbym również przeprosić za moją otwartość 

w wyrażaniu opinii – tutaj przede wszystkim Pana Wójta. Nie chciałbym, żeby się na 

mnie obrażał, bo przed nami cała kadencja.  

Radny Pan Sławomir Sugier złożył wszystkim obecnym na sesji oraz wszystkim 

mieszkańcom Gminy Lubartów życzenia noworoczne.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę, Pan Wójt chciałby 

zabrać głos. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Dziękuję, Panie Przewodniczący, 

Szanowni Państwo Radni, Panie Sławku musimy się ścierać, bo „w ogniu hartuje się 

stal”, dlatego im więcej naszych rozmów, a nawet kłótni, to tym lepiej dla naszych 

mieszkańców, bo służy to najlepszym rozwiązaniom dla Gminy Lubartów. Szanowni 

Państwo Radni, chciałbym podziękować za jeszcze nie cały, ale nasz pierwszy rok 

kalendarzowy naszej współpracy. Cieszę się, że możemy razem współpracować dla 

dobra naszej Gminy. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka złożył wszystkim obecnym na sesji 

oraz wszystkim mieszkańcom Gminy Lubartów życzenia noworoczne.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch złożył wszystkim obecnym na 

sesji oraz wszystkim mieszkańcom Gminy Lubartów życzenia noworoczne.  

PUNKT 18. 

Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Wobec wyczerpania  

porządku obrad dzisiejszej sesji, zamykam XI Sesję Rady Gminy Lubartów w dniu  

30 grudnia 2024 r. Dziękuję Państwu za obecność i życzę Państwu Wszystkiego 

dobrego w nadchodzącym 2025 r.    

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokolant: 

/-/ Sylwia Wodzińska 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

 


